

## Qalaa Holdings' ASEC Engineering and AUC to Celebrate Graduation of the Inaugural Class of Professional Diploma for Cement Industry

*Collaborative effort between ASEC Engineering and the American University in Cairo's Engineering and Science Services Department offers students professional training and degrees in highly specialized fields in Cement engineering and management*



Under the auspices of ASEC Engineering, an engineering services subsidiary of Qalaa Holdings (CCAP.CA on the Egyptian Exchange; formerly Citadel Capital), the American University in Cairo (AUC) hosted on Tuesday, 3 March 2015, the graduation ceremony of the first round of recipients of the university's inaugural Professional Diploma for the Cement Industry with a specialization in Mechanical Maintenance.

The program offered by AUC's Engineering and Science Services Department—which was launched this term and whose syllabus was developed in cooperation with ASEC Engineering's ASEC Training Center—offers a comprehensive academic and practical education in the field of Cement engineering and management and is comprised of three specializations: Specialized

Maintenance for Cement plants, Operation & Production Engineering, and Testing & Quality Control.

The degree includes six academic modules, each consisting of 45 credit hour online courses, affording students the ability to pursue their academic aspirations while maintaining their regular employment schedules.

Attending the ceremony will be a number of top-level managers from both Qalaa Holdings and ASEC Holding, including Eng. Khaled El-Sebaie, Chairman of ASEC Engineering, in addition to senior administrators at the university's Engineering and Science Services Department, such as department's head, Dr. Mahmoud Farag.

—Ends—

*Previous Qalaa Holdings press releases on this subject and others may be viewed online from your computer, tablet or mobile device at [qalaaholdings.com/newsroom](http://qalaaholdings.com/newsroom)*

**Qalaa Holdings** (CCAP.CA on the Egyptian Stock Exchange) is an African leader in infrastructure and industry. Formerly known as Citadel Capital, Qalaa Holdings controls subsidiaries in core industries including Energy, Cement, Agrifoods, Transportation & Logistics, and Mining. To learn more, please visit [qalaaholdings.com](http://qalaaholdings.com).

#### **Forward-Looking Statements**

Statements contained in this News Release that are not historical facts are based on current expectations, estimates, projections, opinions and beliefs of Qalaa Holdings. Such statements involve known and unknown risks, uncertainties and other factors, and undue reliance should not be placed thereon. Certain information contained herein constitutes "targets" or "forward-looking statements," which can be identified by the use of forward-looking terminology such as "may," "will," "seek," "should," "expect," "anticipate," "project," "estimate," "intend," "continue" or "believe" or the negatives thereof or other variations thereon or comparable terminology. Actual events or results or the actual performance of Citadel Capital may differ materially from those reflected or contemplated in such targets or forward-looking statements. The performance of Qalaa Holdings is subject to risks and uncertainties.

#### **For more information, please contact:**

Ms. Ghada Hammouda  
CMO & Head of Corporate  
Communications  
Qalaa Holdings

[ghammouda@qalaaholdings.com](mailto:ghammouda@qalaaholdings.com)  
Tel: +20 2 2791-4439  
Fax: +20 22 791-4448

## أسيك للهندسة والجامعة الأمريكية بالقاهرة تحتفلان بانتهاء أول فصل دراسي من الدبلوما الاحترافية لصناعة الاسمنت

التعاون المشترك بين شركة أسيك للهندسة والإدارة - إحدى استثمارات القلعة في قطاع الأسمنت والإنشاءات - وقسم الخدمات الهندسية والعلمية بالجامعة الأمريكية بالقاهرة يثمر عن طرح برنامج الدبلوما الاحترافية لصناعة الاسمنت في تخصصات الصيانة الفنية وهندسة الإنتاج والإدارة



احتفلت شركة أسيك للهندسة والإدارة - وهي إحدى استثمارات القلعة في قطاع الأسمنت والإنشاءات وتخصص في مجال الإدارة الفنية والتشغيلية لمصانع الأسمنت - بانتهاء أول فصل دراسي من الدبلوما الاحترافية لصناعة الاسمنت تخصص الصيانة الميكانيكية، وذلك بالتعاون مع قسم الخدمات الهندسية والعلمية بالجامعة الأمريكية بالقاهرة.

تعد شهادة الدبلوما الاحترافية لصناعة الاسمنت هي الأولى من نوعها، حيث تجمع بين الدراسة الأكاديمية والعلمية المتخصصة، والخبرة العملية في صناعة الأسمنت، وكذلك أحدث طرق الإدارة والقيادة لتأهيل مهندسي اليوم لإدارة فرق العمل ومشروعات إنتاج الأسمنت.

وتجدر الإشارة إلى أن جميع المناهج الدراسية هي نتاج التعاون المشترك بين أكاديمية أسيك للتدريب، وهي مركز التدريب الفني التابع لشركة أسيك للهندسة والإدارة، والجامعة الأمريكية بالقاهرة.

وتنقسم الدبلوما إلى ثلاثة تخصصات مهنية تتضمن الصيانة التخصصية لمصانع الأسمنت، وهندسة الإنتاج والتشغيل، وضمان ومراقبة الجودة والاختبارات المعملية، حيث يتكون كل تخصص من ستة فصول دراسية تبلغ مدة كل منها ٤٥ ساعة دراسية، وتتم الدراسة بطريقة التعليم الإلكتروني بغرض تمكين الدارسين من إتمام الدراسة أثناء عملهم المعتاد دون الحاجة للتفرغ الكامل.

وتم تسليم شهادات اجتياز الاختبارات يوم الثلاثاء الموافق ٣ مارس ٢٠١٥ بمقر الجامعة الأمريكية بالقاهرة الجديدة، وذلك بحضور قيادات من شركة القلعة ومجموعة أسيك القابضة ورئيس مجلس إدارة شركة أسيك للهندسة والإدارة المهندس خالد السباعي، ولقيف من قيادات الشركة، وكذلك السيد الدكتور محمود فرج، مدير مركز الخدمات الهندسية والعلمية بالجامعة الأمريكية، وبعض مسئولين قطاع الخدمات الهندسية والعلمية بالجامعة.

-نهاية البيان-

يمكنكم مطالعة المجموعة الكاملة من البيانات الإخبارية الصادرة عن شركة القلعة من خلال أجهزة الكمبيوتر والتابلت وكذلك الهواتف الذكية عبر زيارة هذا الرابط: [qalaaholdings.com/newsroom](http://qalaaholdings.com/newsroom)

شركة القلعة (كود البورصة المصرية CCAP.C) شركة رائدة في استثمارات الصناعة والبنية الأساسية بمصر وأفريقيا، تركزاً على قطاعات استراتيجية تتضمن الطاقة والأسمنت والإنشاءات والأغذية والنقل والدعم اللوجستي والتعدين. زوروا موقعنا الإلكتروني: [www.qalaaholdings.com](http://www.qalaaholdings.com)

#### البيانات التطلعية (إبراء الذمة)

البيانات الواردة في هذه الوثيقة، والتي لا تعد حقائق تاريخية، تم بنائها على التوقعات الحالية، والتقديرية وآراء ومعتقدات شركة القلعة. وقد ينطوي هذا البيان على مخاطر معروفة وغير معروفة، وغير مؤكدة وعوامل أخرى، ولا ينبغي الاعتماد عليه بشكل مفرط. ويجب الإشارة إلى أن بعض المعلومات الواردة في هذه الوثيقة تشكل "الأهداف" أو "البيانات المستقبلية" ويمكن تحديدها من خلال استخدام مصطلحات تطلعية مثل "ربما"، "سوف"، "يلتمس"، "ينبغي"، "يتوقع"، "يشرع"، "يقدر"، "ينوي"، "يوصل" أو "يعتقد" أو ما هو منفي منها أو غيرها من المصطلحات المشابهة. وكذلك الأحداث الفعلية أو النتائج أو الأداء الفعلي لشركة القلعة قد تختلف جوهرياً عن تلك التي تعكسها مثل هذه الأهداف أو البيانات المستقبلية. ويحتوي أداء شركة القلعة على بعض المخاطر والشكوك.

للمزيد من المعلومات، رجاء الاتصال:

السيدة / غادة حمودة

رئيس قطاع التسويق والاتصالات

شركة القلعة (Qalaa Holdings)

[ghammouda@qalaaholdings.com](mailto:ghammouda@qalaaholdings.com)

هاتف: +20 2 2791-4439

فاكس: +20 22 791-4448

محمول: +20 106 662-0002

Twitter: @qalaaholdings